
Fra: Jan Stellef Rønningen
Til: olav@limaco.no; Bjørn Nymoen
Emne: Referat fra rotary møte tirsdag 29.11.22
Dato: søndag 4. desember 2022 12:20:47

Foredragsholder: Jørgen Bjørdal fra DNV

Tema: Hva skjedde egentlig med kraftmarkedet?

Veldig bra oppmøte, mellom 40 og 50.

Jørgen tok oss gjennom faktorer de aller fleste eksperter ikke forutså , men som har gjort
strømmen radikalt dyrere:
Globale årsaker er for eksempel ettervirkninger av pandemien, krigen i Ukraina, mindre
gasseksport fra Russland, kvoteplikt på CO2 utslipp, motstand mot å øke
kullkraftproduksjon og tekniske problemer på atomkraftverkene i Frankrike. Det finnes
også «lokale» årsaker som problemer med distribusjon av strøm mellom nord og sør-
Norge, og en regnfattig vår og sommer, særlig i sør.
Akkurat nå er det fulle gasslagre i Europa, og fyllingsgraden er «normal» i Norge. Dette
stabiliserer noe, men strømprisen er fortsatt ustabil og høy.
Forventningene i kraftmarkedet er at prisene vil være høye og ustabile i et par år til, og
deretter vil de stabilisere seg, men neppe på historisk lavprisprisnivå , slik vi har sett i
Norge tidligere.
 
Løsningen er like enkel som vanskelig: Vi må rett og slett spare på strømmen.
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